
 

Zlatý šampionát mu otevřel oči a změnil kariéru. „Ty vole, Bery, ty jsi šampion. To není možný!“ 

slýchává karlovarský útočník Ondřej Beránek. Najednou nemluvíte s dříčem ze čtvrté lajny, ale s 

nejlepším střelcem hokejové extraligy. A taky s členem jádra reprezentace. Beránek se momentálně 

probírá nabídkami z celé Evropy. 

Když tedy zrovna nerekonstruuje chatičku, nechodí s flintou po lese a nemydlí se doma se syny 

hokejkami. 

Na chatce dřete sám? 

Tátovi jsem odmalička něco pořád přidržoval a stavěli jsme spolu. Je to super, protože jsem teď 

potřeboval vykopat základy, tak jsem pozval kluky z kabiny a strávili jsme na zahradě moc hezkej den. 

Čím jste je uplatil? 

Jsem myslivec, takže jednou to byl kančí guláš, podruhé jsem poprosil paní, aby usmažila asi padesát 

kančích řízků. Sešlo se asi patnáct kluků z kabiny, dali jsme si pivko, najedli se a na konci se ptali, kdy 

půjdeme znovu. 

Kdyby mi bylo dvacet, tak nad nabídkami ze Švédska nepřemýšlím. Sbalím kufr a jedu. Ale je mi 

osmadvacet, mám dvě děti a musím přemýšlet nad finanční stránkou. 

Manželka musela být z tolika řízků nadšená. 

Zatím paní, svatba teprve bude. 

Pardon. Už to, doufám, ví... 

Jo, ví! To bych takhle nepropálil. Každopádně dvakrát nadšená nebyla, to máte pravdu. Ale do háje mě 

neposlala, udělala i bramborový salát a řízky smažila od rána. 

Povedly se? 

Jasně. Když můžeme, jíme doma zvěřinu. Kluci si ji ode mě čas od času i berou, protože je to úplně 

něco jiného. Pochutnali si. 

A ty základy jste taky vykopali? 

Něco jsme tam udělali, ale že bychom se přetrhli, to zase ne. Děláme srandičky, dáme si kávičku, něco 

vykopeme... Prdelky musí být. Já jsem hrozně rád, že se nepotkáváme jen v kabině. 



 

Trenéři se také zvou? 

Ne, to by nešlo! 

Jaký vliv mají podobné akce na partu v kabině? 

Poznáte to, když prohráváte, jak tým najednou drží. Takovou disciplínu a náladu jsem ještě za roky, co 

ve Varech působím, nezažil. Řeknu v kabině, jestli nepůjdeme kopat základy, a sejde se půlka týmu. 

Hokejista měsíce 

Každý měsíc redaktoři MF DNES a 

iDNES.cz volí nejlepšího hokejistu 

extraligy a říjen nabídl napínavou 

koncovku. Ondřej Beránek z Karlových 

Varů i litvínovský Jindřich Abdul získali 

22 bodů. Pro Beránka nakonec rozhodl 

větší počet prvních míst. Třetí se 

umístil David Kaše s deseti body též z 

Litvínova. Celkovému hlasování vévodí 

právě Abdul už se 45 body. Na druhém 

místě je brankář Sparty Josef Kořenář 

(26), na třetím Beránek (22). 

Přehled vítězů 2024/2025 

Hráč září: Josef Kořenář 

Hráč října: Ondřej Beránek 

Přijdou i cizinci? 

Zvali jsme je, ale zatím ne. Oni pořád šetří síly a spí. Když je volno, jsou utahaní. Mají jinou náturu. 

Jinak se ale v týmu většinou známe delší dobu. Čeče, Grigi (Jiří Černoch, Dávid Gríger)... 
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Chatku dostavíte sám? 

Během sezony to půjde těžko. Kdyby mi někdo aspoň trochu poradil, zvládl bych to sám, ale naštěstí 

mám kamaráda zedníka. Když potřebuju, pomůže mi. 

To by se vám hodila reprezentační pauza, ne? 

Pravda, jenže to bych stejně nejspíš vyrazil domů do Havlíčkova Brodu. Asi tři měsíce jsem tam nebyl, 

čeká tam na mě les. 

Vy máte les? 

Vysadili jsme ho s tátou a starali se o něj, což není jen tak. Jak vyhání, musíte dělat prořezávky a furt je 

v něm dost práce. 

Víte, že na Vysočině teď bojují s kaktusy, které se invazivně šíří? 

Fakt? To je zajímavý. Kaktus jsem v lese ještě nepotkal, to se schválně budu muset podívat. Třeba 

bude překvapení. 

Jak dlouho jste myslivcem? 

Odmalička. Předává se to v rodině. Děda i táta jsou myslivci a já s nimi byl v kolektivu snad od tří let. 

Je to taková vesnická tradice, takže jsem chodil na každý hon a brigádu, co šlo, v zimě se každý den 

chodilo krmit... 

To se vám v Karlovarském kraji musí líbit. 

Lesy mě tady oslnily. Za deset minut autem jste v horách, Slavkovský les je neskutečný. Oproti 

Vysočině, kde teď řádil kůrovčák, je to celkem rozdíl. Když v minulosti přišly nabídky na přestup, 

vždycky jsem říkal: Co já tam budu dělat? Vždyť můj druhý život je v lese. Skončí trénink a já vyrážím s 

dětmi za myslivci. 

 

Takže další angažmá budete vybírat podle okolí? 

Vždycky o něm hodně přemýšlím. 

Kam byste třeba nešel? 

Zrovna teď je všechno otevřené, protože mi končí smlouva, nabídky jsou a v rodině je probíráme. 



 

I ze zahraničí? Na severu určitě lesy budou. 

Agent říkal, že něco přišlo, jenže já mám problém s angličtinou, kterou mám špatnou. Věřím sice, že ji 

za pár měsíců zvládnu vylepšit, ale zároveň uznávám naši českou ligu. Vrátila se spousta kvalitních 

hráčů, jen se podívejte na Pardubice: Kaut, Smejky, Červenka. Úroveň soutěže jde rapidně nahoru. A 

když se pak sejdeme v reprezentaci a hrajeme proti Švýcarům, nevidím velký rozdíl. Tak proč odcházet 

do ciziny? 

zavřít × 

Neláká vás zkusit něco nového? 

Kdyby mi bylo dvacet, tak nad nabídkami ze Švédska nepřemýšlím. Sbalím kufr a jedu. Ale je mi 

osmadvacet, mám dvě děti a musím přemýšlet nad finanční stránkou. De facto mě čeká poslední 

velká smlouva, pokud podepíšu na čtyři pět let. Je to těžký. 

Kdy chcete mít jasno? 

Není kam pospíchat, jsem v ideální situaci. Týmu se daří, mně bodově taky. V klidu si počkám. 

 

Jaký vliv na vás mělo zlaté mistrovství v Praze? 

Otevřelo mi oči a změnilo pohled na hokej. Uvědomil jsem si, že jsem opravdu součástí českého týmu, 

nehrál jsem druhé housle. Byl jsem mezi těmi nejlepšími na světě. A když se podařil úspěch, 

sebevědomí vystřelilo nahoru. 

Do té doby jste se podceňoval? 

Asi taky. Najednou jsem zjistil, že si můžu dovolit udělat něco navíc. A ono to vyšlo, tak to zkusím 

podruhé. A tak začaly padat góly. Jedno s druhým. 
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Pro veřejnost byla úvodní nominace na šampionát celkem šok. Zadina a Nosek jeli domů, borci z 

extraligy zůstali. 

Sociální sítě moc nesleduju. Já tam šel nechat srdce. Ale na rovinu, čekal jsem, že jen pojedu zalepit 

místo, než přijedou kluci z Ameriky, a po třech týdnech kempu vypadnu, protože se bude chtít na 

domácí turnaj dostat každý. Zároveň jsem se ale cítil dobře, s Čečem jsme hráli spolu stejně jako loni 

před Rigou. 

 

Získal jste si v extralize respekt? 

To nevím... Ale je fakt, že jdu třeba na buly a Flíček (Jakub Flek) prohodí: Hele dneska neblbni, v klidu 

jo? Ne že tam foukneš dva fíky. Asi i protihráč cítí, když proti němu stojí střelec. Ale já se pořád 

považuju za normálního, obyčejného hráče. 

Neříkejte mi, že mistry světa neobklopuje výjimečná aura. Že na vás ostatní nekoukají a neříkají si: 

Hele, to je on, šampion. 

Nemyslím na to. Nicméně je fakt, že občas, když je ticho, vedle mě Míša Plutnar prohodí: ‚Ty vole, 

Bery. Ty seš mistr světa. To je neskutečný.‘ Jasně, je to hezký, na druhou stranu už to bylo. 

Jak prožívají hokej vaši malí synové? 

Oni jsou oba blázni. Přijdu domů a hned jdeme hrát hokej. Chudáci sousedi, už je mi jich líto, protože 

kluci se mydlí do desíti večer. Zakazovat jim to můžete, jak chcete. Nepomůže to. V Praze viděli skoro 

všechny zápasy, ve Varech taky chodí, a když se vyhraje, můžou do kabiny, takže tam hrajou hokej s 

ostatními dětmi. 

Doma mají branky v pokoji? 

Mají a celý pokoj je zdevastovaný. Všechno černé od puku, rozmlácené. Ze začátku jsme se snažili být 

opatrní, ale teď už tomu necháváme volný průběh. Ať si to užijí. 

Hádají se? 

Jako koně. Neznám hodinu, co by neřvali nebo netekla krev. Řežou se hokejkama přes hlavu a každou 
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chvíli přijdou. To jim říkám: Vůbec sem nechoď, vyřeš si to sám. Ale je to hezké, bývá rušno. Hlavně že 

jsou zdraví. 

Na koho si doma hrají? 

Střídají to. Někdy na mě, pak vidí v televizi záznam z reprezentace a hned hrají Pastrňáka, pak Zachu. 

Jindy zase po zápase Karlových Varů přijdou s tím, že budou Dalimil Mikyska, protože dneska jako 

obránce dal první gól. 

Zdroj: https://www.idnes.cz/hokej/extraliga/ondrej-beranek-karlovy-vary-hrac-mesice-

rozhovor.A241108_155428_hokej_rou?zdroj=sport_hp 
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